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En çok AKP’li hangi bakana kızgınlar

Bugün Batman’ın yerel seçimler ve sonrası için vatandaşların görüşlerini paylaşacağım. 

Bildiğiniz üzere 2016 yılında Batman Belediyesi’ne kayyum Şevket Aksoy atanmıştı.  Kendisiyle tanışma imkânım olmadı

ama duyduklarımdan sonra merak etmedim değil kendisini.

Zira Ak Partililer de, HDP’liler de benimsemişler, seviyorlar Aksoy’u. Neden sevdiklerine dair sorularıma cevapları şöyle

oldu.

-    Öncelikle vicdan sahibi olduğunu düşünüyorlar.

-    Vatandaşa karşı davranışları çok iyi. 

-    Herkese eşit davranıyor.

-    Hiçbir siyasi partiliye ayrıcalıklı davranmıyor.

-    Rüşvet, yolsuzluk vs. belediyede yok. 

-    Temizlik hizmetleri çok iyi.

AKP’DEN ADAY OLURSA OY VERMEYİZ

“Peki, kayyumun hizmetlerini bu kadar beğeniyorsunuz, kendisini de seviyorsunuz; Ak Parti’den aday olsa oy verir

misiniz?” soruma net bir şekilde “Hayır” cevabını aldım. “Yerel seçimlerde hizmet önemli değil mi? Neden AK Parti’den

aday olunca oy vermek istemiyorsunuz?” soruma verilen cevap;

-    Biz değil kayyum, Demirtaş bile Ak Parti’den aday olsa ona da oy vermeyiz. 

-    Biz HDP’ye oy vermekle kendimize oy vermiş oluyoruz.  

-    Ak Parti, HDP’lileri terörist olarak görüyor.

CHP İÇİN NE DEDİLER

“CHP’ye oy verir misiniz?” soruma ise kimse “Evet” cevabı vermedi. Batıdaki HDP’lilerin CHP’li bir adayı desteklemesini

hatırlattığımda “Orası Batı.” diyorlar.

Neden CHP’ye oy vermeyeceklerini sorduğumda ise ağırlık olarak dine uzak bir parti olarak gördüklerini söylediler. İlginç

olan, HDP’nin de sola kaymasından şikâyetçiler. Örneğin Figen Yüksekdağ’dan rahatsızlar ama Selahattin Demirtaş’ın

Kürt siyaseti için çok önemli bir isim olduğunu söylüyorlar. Yüksekdağ’ın tutukluluğuna itirazları yok ama Demirtaş’a

haksızlık yapıldığını düşünüyorlar.

“Demirtaş neden cezaevinde sizce” soruma ortak cevap “Tayyip Erdoğan’a sert çıktığı için” oldu. 10 kişiden sekizi

Demirtaş’ın muhalefetini sert buluyor, bunun da yanlış olduğunu düşünüyor.
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RAHATSIZ OLDUKLARI BİR İSİM DE SÜLEYMAN SOYLU

Sert söylemlerinden rahatsız oldukları bir isim de Süleyman Soylu. Örneğin AK Parti’ye oy verdiğini belirten bir vatandaş,

Merve Demirel olayında Soylu’nun polise sahip çıkmasını şöyle değerlendiriyor; “Merve Demirel olayı bir tacizdir. Kadın

kim olursa olsun yapılmaması gereken bir hareketti. İç İşleri Bakanı’nın yapması gereken soruşturma açmaktı.

Nedense bu tarz olayların Doğu’ya etkisinin olumsuzluğunu hesap etmiyor. Yaşananları polise sınırsız hak tanınmışlık

olarak kabul ediyorlar."

Soylu’nun terörle mücadelesini hatırlattığımda ise, “Terörün bitmesindeki en önemli faktör FETÖ’nün ordu ve

emniyetten temizlenmesidir” diyorlar.

DEVLET HENDEKLERİ GÖRÜYORDU AMA SES ÇIKARMIYORDU

Çözüm sürecini nasıl gördüklerini sorduğumda “Kürt halkının %100 ü barış istiyor. Barışı Tayyip Erdoğan başarabilirdi

ama yapmadı.” diyorlar ve Tayyip Erdoğan’ın gün geçtikçe Kürt vatandaşlardan ve barış düşüncesinden uzaklaştığını

düşünüyorlar. Buna sebep olarak da kendisini yanlış yönlendiren danışmanlarını görüyorlar.

Çözüm sürecinin bitmesine sebep olarak öncelikle FETÖ yapılanmasını, ikinci sebep olarak da Tayyip Bey’i görüyorlar.

“Tayyip Erdoğan isteseydi süreci bitirmezdi” diyorlar. Ve sürece destek veren milletvekillerinin de üstünü çizdiğini

söylüyorlar. Sürecin suistimal edilmesinde PKK’nın hendek kazması ve teşkilat yapılanmasını hatırlattığımda ise

“Devletin yetkilileri görüyorlardı ama ses çıkarmadılar, önlem almadılar. Çözüm sürecine bir tuzaktı hendek ve çeşitli

yapılanmalar da oldu.”

Kendi illerinde hendek kazılmadığını, HDP’li Belediye Başkanı ve vatandaşın buna karşı çıktığını ama buna rağmen yine

de Belediye Başkanları’nın görevden alınıp Kayyum atandığını söylüyorlar. 

“Sizce neden ilinize Kayyum atandı?” soruma ise “Bunu bize değil, Süleyman Soylu’ya soracaksınız” cevabını verdiler.

“BİZ TERÖRİST VEYA VATAN HAİNİ DEĞİLİZ”

HDP’li yöneticilere haksızlık yapıldığını ve bundan duydukları rahatsızlığı dile getiriyorlar. “Bakın mesela geçtiğimiz

günlerde bir maç vardı, görevden alınan Belediye Başkanı maça geldi. Gözaltına alındı, tekrar serbest bırakıldı. Bunu

neden yapıyorlar ki? Ak Partili olmayanlar düşüncelerini söylemeye korkar hâle geldi. Baskıdan dolayı kimse dürüst

olamıyor. 90’lı yıllara dönmek istemiyoruz. Televizyonlarda HDP konuşuluyor ama HDP’li olan bir tane bile konuşmacı

yok. Medyada yokuz, yok sayılıyoruz.”

Siyasetçilerin HDP ile ilgili sert söylemlerinin vatandaş arasındaki etkisi büyük olduğunu söylüyorlar.

Birisi arkadaşlarıyla Karadeniz’e gittiğini ve orada “Sizin ne işiniz var burada?” tepkisiyle karşılaştığını anlatıyor. “Biz

terörist veya vatan haini değiliz” diyorlar.

Batman’da HDP’li adayın seçimi alacağına kesin gözüyle bakılıyor. Seçimden sonra seçilen başkanın yerine kayyum

atanması ihtimalini sordum. “Yapılacak bir şey yok, bir bahaneyle görevden alabilirler ama çok yanlış bir şey. Varsa bir

suçu seçime sokma veya adaylık döneminde çek.”

MEHMET ŞİMŞEK’İN YERİNE DAMADINI EKONOMİNİN BAŞINA GETİRMESİNİ YANLIŞ BULUYORLAR

Batman, sadece seçimi değil seçim sonrasını da konuşuyor. Seçimden sonra dövizin çıkacağına inanıyor. Bir emlakçı

“İnsanlar ev veya arazilerini değerinin altında satarak parasını dövize ve altına yatırıyor.” açıklamasını yaptı. Bir diğer

husus da Ak Parti’nin büyükşehirlerde seçimi kaybetmesinin ardından yeni parti kurulacağı düşüncesi.

Bu konuyla ilgili Ak Parti’ye oy verenlere sordum;

   -  Yeni bir parti kurulursa destekler misiniz?



-    Ekibe bağlı.

-    Kim olursa gidersiniz?

-    Abdullah Gül, Ahmet Davutoğlu olabilir ama Ali Babacan daha iyi olur. 

-    Neden?

-    Çünkü ekonomiden iyi anlıyor, zeki ve iyi bir insan.

-    Sizi Ak Parti’den vazgeçiren ne olur?

-    Ak Partililerin yanlışları ve hataları.

Genel olarak Tayyip Bey’in, Mehmet Şimşek’in yerine damadını ekonominin başına getirmesini yanlış buluyorlar. Ayrıca

Ak Parti’den ayrılanlarla ilgili şu yorumu yapıyorlar “Tayyip Bey, çok kolay bir şekilde insanların üzerini çiziyor.” Bir

anlamda partiden ayrılanların trenden indiklerini değil, indirildiklerini düşünüyorlar yani.

Benim Batman’dan siyasi olarak edindiğim izlenim şu; Kürt vatandaşlar, HDP’yi baba ocağı olarak görüyor. İnsanlara ne

kadar mükemmel hizmet getirirseniz getirin, ötekileştirdiğiniz ve varlıklarına saygı duymadığınız müddetçe ne gönüllerini

ne de oylarını kazanabilirsiniz.

Ayşe Baykal

aysbykl2018@gmail.com
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Diğer Yazıları

Bu haber bir veda
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Popüler Yazılar

Asgari ücret ve Zehra Zümrüt Selçuk’un başörtüsü

30.12.2019

Kanal İstanbul'a neden karşıyım

26.12.2019

Süleyman Soylu ile ne konuştuk

15.12.2019

“Tayyip Bey bizim tarafımızda”mesajı vermek neden

09.12.2019

Bir babayı bu kadar aciz durumda bırakmak neden

03.12.2019

Tüm Yazıları

Müyesser Yıldız

TESUD Başkanına neler soruldu?
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30.06.2021

Dr. Hüseyin Nazlıkul, M.D. PhD.

Hastalıklara karşı direnç nasıl artırılır

03.10.2021

Salih Seçkin Sevinç

Pandemi bahaneleri oldu... Restoranlar bizi ya…

03.10.2021

Rafael Sadi

O kritik ziyaretin arka planı
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03.10.2021

Yusuf Yavuz

Yeni plan devrede

17.06.2021

Soner Yalçın

Tehdit etmeyin

18.06.2021

Soner Yalçın

Tunus'un foncuları

28.07.2021
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Soner Yalçın

Erdoğan'ın öfkesinin sebebi

26.10.2021

Sami Menteş

Milli Eğitim Bakanı yalan söylüyor

25.06.2021

Soner Yalçın

Ata’nın çocukları: 68 Kuşağı
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